

Privacy Policy

Simba Dickie Group GmbH built their apps as free apps. This SERVICES are provided by Simba Dickie Group GmbH at no cost and is intended for use as is.

This page is used to inform visitors regarding our policies with the collection, use, and disclosure of Personal Information if anyone decided to use our Services.

If you choose to use our Service, then you agree to the collection and use of information in relation to this policy. The Personal Information that we collect is used for providing and improving the Service. We will not use or share your information with anyone except as described in this Privacy Policy.

The terms used in this Privacy Policy have the same meanings as in our Terms and Conditions, which is accessible at Simba Dickie Group GmbH unless otherwise defined in this Privacy Policy.

Information Collection and Use

For a better experience, while using our Service, we may require you to provide us with certain personally identifiable information. The information that we request will be retained by us and used as described in this privacy policy.

The app does use third party services that may collect information used to identify you.

Link to privacy policy of third party service providers used by the app

- [Google Play Services](#)

Log Data

We want to inform you that whenever you use our Service, in a case of an error in the app we collect data and information (through third party products) on your phone called Log Data. This Log Data may include information such as your device Internet Protocol (“IP”) address, device name, operating system version, the configuration of the app when utilizing our Service, the time and date of your use of the Service, and other statistics.

Cookies

Cookies are files with a small amount of data that are commonly used as anonymous unique identifiers. These are sent to your browser from the websites that you visit and are stored on your device's internal memory.

This Service does not use these “cookies” explicitly. However, the app may use third party code and libraries that use “cookies” to collect information and improve their services. You have the option to either accept or refuse these cookies and know when a cookie is being sent to your device. If you choose to refuse our cookies, you may not be able to use some portions of this Service.

Our Policy on "Do Not Track" Signals under the California Online Protection Act (CalOPPA)

We do not support Do Not Track ("DNT"). Do Not Track is a preference you can set in your web browser to inform websites that you do not want to be tracked.

You can enable or disable Do Not Track by visiting the Preferences or Settings page of your web browser.

Your Data Protection Rights under the General Data Protection Regulation (GDPR)

If you are a resident of the European Economic Area (EEA), you have certain data protection rights. Simba Dickie Group GmbH aims to take reasonable steps to allow you to correct, amend, delete or limit the use of your Personal Data.

If you wish to be informed about what Personal Data we hold about you and if you want it to be removed from our systems, please contact us.

In certain circumstances, you have the following data protection rights:

- **The right to access, update or delete the information we have on you.** Whenever made possible, you can access, update or request deletion of your Personal Data directly within your account settings section. If you are unable to perform these actions yourself, please contact us to assist you.
- **The right of rectification.** You have the right to have your information rectified if that information is inaccurate or incomplete.
- **The right to object.** You have the right to object to our processing of your Personal Data.
- **The right of restriction.** You have the right to request that we restrict the processing of your personal information.
- **The right to data portability.** You have the right to be provided with a copy of the information we have on you in a structured, machine-readable and commonly used format.
- **The right to withdraw consent.** You also have the right to withdraw your consent at any time where Simba Dickie Group GmbH relied on your consent to process your personal information.

Please note that we may ask you to verify your identity before responding to such requests.

You have the right to complain to a Data Protection Authority about our collection and use of your Personal Data. For more information, please contact your local data protection authority in the European Economic Area (EEA).

Service Providers

We may employ third-party companies and individuals due to the following reasons:

- To facilitate our Service;
- To provide the Service on our behalf;
- To perform Service-related services; or
- To assist us in analyzing how our Service is used.

We want to inform users of this Service that these third parties have access to your Personal Information. The reason is to perform the tasks assigned to them on our behalf. However, they are obligated not to disclose or use the information for any other purpose.

Security

We value your trust in providing us your Personal Information, thus we are striving to use commercially acceptable means of protecting it. But remember that no method of transmission over the internet, or method of electronic storage is 100% secure and reliable, and we cannot guarantee its absolute security.

Links to Other Sites

This Service may contain links to other sites. If you click on a third-party link, you will be directed to that site. Note that these external sites are not operated by us. Therefore, we strongly advise you to review the Privacy Policy of these websites. We have no control over and assume no responsibility for the content, privacy policies, or practices of any third-party sites or services.

Children's Privacy

Our Service does not address anyone under the age of 18 ("Children").

We do not knowingly collect personally identifiable information from anyone under the age of 18. If you are a parent or guardian and you are aware that your Child has provided us with Personal Data, please contact us. If we become aware that we have collected Personal Data from children without verification of parental consent, we take steps to remove that information from our servers.

Changes to This Privacy Policy

We may update our Privacy Policy from time to time. Thus, you are advised to review this page periodically for any changes. We will notify you of any changes by posting the new Privacy Policy on this page. These changes are effective immediately after they are posted on this page.

Contact Us

If you have any questions about this Privacy Policy, please contact us:

- By email: datenschutz@simba-dickie.com
- By visiting this page on our website: www.simba-dickie-group.de
- By phone number: +49 911 9765 0
- By mail: Simba Dickie Group GmbH, Werkstr. 1, 90765 Fürth, Germany

Last updated: December 6, 2018

Annex

The corporate association of the Simba Dickie Group includes the following companies:

- Simba Dickie Group GmbH
- Simba Toys GmbH & Co. KG
- Dickie Spielzeug GmbH & Co. KG
- Tamiya Carson Modellbau GmbH & Co. KG
- Simba Dickie Vertriebs GmbH
- BIG Spielwarenfabrik GmbH & Co. KG
- Noris Spiele Georg Reulein GmbH & Co. KG
- Heros GmbH & Co. KG

Werkstrasse 1 90765 Fürth, Germany Telephone: +49 911-9765-0 Fax: +49 911-9765-120

Simba Toys Espana S.L.
Edificio America II C/Procion N7, Portal 2, Planta 2a Oficina E
28023 Madrid

Simba Toys CFR spol s.r.o.
Lidicka 481
27351 Unhost

Eichhorn Produktions spol s.r.o.
Krátká ul.
257 44 Netvořice

Simba Toys Polska Sp.zo.o
Ul. Flisa 2
02-247 Warszawa

Simba Toys Bulgaria EOOD
Ul. Rozova Gradina 17.
1588 Krivina (obst. Sofia)

Simba Toys Handels-GmbH & Co. KG
Jochen-Rindt-Str. 25
1230 Wien

Simba Toys Romania S.R.L.
Sos. Bucuresti-Ploiesti 19-21
013694 – Bucuresti

Simba Toys Hungaria Kft
Vendel Park, Budai u. 4.
2051 Biatorbagy

N.V. Simba Toys Benelux S.A.
Moeskroensesteenweg 383C
8511 Aalbeke

Zimpli Kids Ltd.
Unit 1 , Palatine Business Park,
Meadow Street, Great Harwood, BB6 7EJ

Simba Dickie Finland Oy
Sinikalliontie 3B
02630 ESP00

Smoby Toys SAS
Le Bourg Dessus
39170 Lavans-les-Saint-Claude

Simba Toys Italia S.p.A.
Strada Statale 32, Km. 23, 860
28050 Pombia

Juguetes Pico, S.L.
Pinoses, 18 - Pol. Ind. L'Alfac
ES-03440 Ibi, Alicante

Simba Smoby Toys UK Ltd.
Bolling Road
Bradford BD4 7BG

Animaccord
82 Grivas Digenis Street, office 202,
Limassol, Cyprus, 3101

Kid E Media Sweden AB
Magasinet/Tullkammaregatan 12
791 31 Falun

Corolle SAS
ZI Sud, 1 rue Lavoisier
37130 Langeais

Simba Toys Nordic AS, Swedish Branch
Verkstadsväg 1b
SE-436 34 Askim

Datenschutz

Die Simba Dickie Group GmbH hat ihre Apps als kostenlose Apps entwickelt. Diese DIENSTE werden von der Simba Dickie Group GmbH somit kostenlos zur Verfügung gestellt und sind für den bestimmungsgemäßen Gebrauch vorgesehen.

Diese Seite dient dazu, Besucher über unsere Richtlinien zur Erhebung, Verwendung und Offenlegung personenbezogener Daten bei Nutzung unserer Dienste zu informieren.

Wenn Sie sich für die Nutzung unseres Dienstes entscheiden, stimmen Sie der Erhebung und Verwendung von Daten im Zusammenhang mit dieser Richtlinie zu. Die von uns erhobenen personenbezogenen Daten werden zur Bereitstellung und Verbesserung des Dienstes verwendet. Wir werden Ihre Daten nur insoweit verwenden oder an Dritte weitergeben, wie es in dieser Datenschutzerklärung beschrieben ist.

Die in dieser Datenschutzerklärung verwendeten Begriffe haben die gleiche Bedeutung wie in unseren Allgemeinen Geschäftsbedingungen, die bei der Simba Dickie Group GmbH einsehbar sind, sofern in dieser Datenschutzerklärung nichts anderes festgelegt ist.

Erhebung und Verwendung von Daten

Für eine bessere Nutzung unseres Dienstes können wir Sie bitten, uns personenbezogene Daten zur Verfügung zu stellen. Die von uns angeforderten Daten werden von uns gespeichert und wie in dieser Datenschutzerklärung beschrieben verwendet.

Die App nutzt Dienste von Drittanbietern, die möglicherweise Daten erheben, die zur Identifizierung Ihrer Person verwendet werden.

Link zur Datenschutzerklärung von Drittanbietern, die von der App verwendet werden

- [Google Play Services](#)

Protokolldaten

Wir möchten Sie darüber informieren, dass wir bei jeder Nutzung unseres Dienstes im Falle eines Fehlers in der App Daten und Informationen auf Ihrem Telefon, sogenannte Log Data (mittels Produkten von Drittanbietern) erheben. Diese Protokolldaten können Informationen wie Ihre Geräte-Internetprotokoll-Adresse ("IP"), Gerätenamen, Betriebssystemversion, die Konfiguration der App bei Nutzung unseres Dienstes, Uhrzeit und Datum der Nutzung des Dienstes und andere statistische Angaben beinhalten.

Cookies

Cookies sind Dateien mit einer kleinen Datenmenge, die häufig als anonyme eindeutige Identifikatoren verwendet werden. Diese werden von den Websites, die Sie besuchen, an Ihren Browser gesendet und im internen Speicher Ihres Geräts gesichert.

Dieser Dienst verwendet diese „Cookies“ nicht explizit. Die App kann jedoch Codes und Bibliotheken von Drittanbietern verwenden, die „Cookies“ einsetzen, um Daten zu erheben und ihre Dienste zu verbessern. Sie haben die Möglichkeit, diese Cookies zu akzeptieren oder abzulehnen, und zu erfahren, wann ein Cookie an Ihr Gerät gesendet wird. Wenn Sie unsere Cookies ablehnen, können Sie möglicherweise einige Teile dieses Dienstes nicht nutzen.

Unsere Richtlinie zu „Nicht verfolgen“-Signalen nach dem California Online Protection Act (CalOPPA)

Wir unterstützen „Nicht verfolgen“ (Do Not Track) nicht. „Nicht verfolgen“ ist eine Einstellung, über die Sie in Ihrem Webbrowser festlegen können, dass Websites Ihre Browseraktivität nicht nachverfolgen.

Sie können „Nicht verfolgen“ über die Einstellungen Ihres Webbrowsers aktivieren oder deaktivieren.

Ihre Datenschutzrechte nach der Datenschutzgrundverordnung (DSGVO)

Wenn Sie Ihren Wohnsitz im Europäischen Wirtschaftsraum (EWR) haben, stehen Ihnen bestimmte Datenschutzrechte zu. Die Simba Dickie Group GmbH ist bestrebt, angemessene Maßnahmen zu ergreifen, damit Sie die Verwendung Ihrer personenbezogenen Daten korrigieren, ändern, löschen oder einschränken können.

Wenn Sie darüber informiert werden möchten, welche personenbezogenen Daten wir über Sie gespeichert haben, und wünschen, dass diese aus unseren Systemen entfernt werden, kontaktieren Sie uns bitte.

Unter bestimmten Umständen haben Sie die folgenden Datenschutzrechte:

- **Das Recht auf Zugang, Aktualisierung oder Löschung der über Sie gespeicherten Daten.** Sofern möglich können Sie direkt in Ihren Kontoeinstellungen auf Ihre personenbezogenen Daten zugreifen, sie aktualisieren oder deren Löschung beantragen. Wenn Sie dies nicht selbst durchführen können, kontaktieren Sie uns bitte. Wir helfen Ihnen gerne.
- **Das Berichtigungsrecht.** Sie haben das Recht auf Berichtigung Ihrer Daten, wenn diese falsch oder unvollständig sind.
- **Das Widerspruchsrecht.** Sie haben das Recht, der Verarbeitung Ihrer personenbezogenen Daten zu widersprechen.

- **Das Recht auf Einschränkung.** Sie haben das Recht zu verlangen, dass wir die Verarbeitung Ihrer personenbezogenen Daten einschränken.
- **Das Recht auf Datenübertragbarkeit.** Sie haben das Recht, eine Kopie der von uns über Sie gespeicherten Daten in einem strukturierten, gängigen und maschinenlesbaren Format zu erhalten.
- **Das Widerrufsrecht der Einwilligung.** Sie haben auch das Recht, Ihre Einwilligung jederzeit zu widerrufen, wenn Sie der Simba Dickie Group GmbH eine Einwilligung zur Verarbeitung Ihrer personenbezogenen Daten erteilt hatten.

Bitte beachten Sie, dass wir Sie möglicherweise bitten, Ihre Identität nachzuweisen, bevor wir auf solche Anfragen antworten.

Ihnen steht ein Beschwerderecht bei einer Datenschutzbehörde hinsichtlich der Erhebung und Verwendung Ihrer personenbezogenen Daten zu. Für weitere Informationen wenden Sie sich bitte an Ihre lokale Datenschutzbehörde im Europäischen Wirtschaftsraum (EWR).

Dienstleister

Aus den folgenden Gründen dürfen wir Drittfirmen und Einzelpersonen beauftragen:

- um unseren Dienst zu ermöglichen;
- um den Dienst in unserem Namen zu erbringen;
- um dienstbezogene Services zu erbringen; oder
- um uns bei der Nutzungsanalyse unseres Dienstes zu unterstützen.

Wir möchten die Nutzer dieses Dienstes darüber informieren, dass besagte Dritte Zugang zu Ihren personenbezogenen Daten haben. Dies ist dadurch begründet, dass sie Aufgaben in unserem Auftrag erfüllen. Sie sind jedoch dazu verpflichtet, die Daten nicht weiterzugeben oder für andere Zwecke zu verwenden.

Sicherheit

Wir schätzen Ihr Vertrauen durch die Bereitstellung Ihrer personenbezogenen Daten. Daher ist es uns ein Anliegen, wirtschaftlich vertretbare Maßnahmen zu deren Schutz einzusetzen. Aber bedenken Sie, dass keine Methode der Übertragung über das Internet oder der elektronischen Speicherung zu 100% sicher und zuverlässig ist. Deshalb können wir keine absolute Sicherheit garantieren.

Links zu anderen Seiten

Dieser Dienst kann Links zu anderen Websites enthalten. Wenn Sie auf einen Link eines Drittanbieters klicken, werden Sie zu dessen Seite weitergeleitet. Beachten Sie, dass diese externen Seiten nicht von uns betrieben werden. Daher empfehlen wir Ihnen dringend, die Datenschutzerklärung dieser Websites zu lesen. Wir haben keine Kontrolle über den Inhalt, die Datenschutzrichtlinien oder die Praktiken von Websites oder Diensten Dritter und übernehmen keine Verantwortung dafür.

Datenschutz für Kinder

Unser Dienst richtet sich nicht an Personen unter 18 Jahren („Kinder“).

Wir erheben wissentlich keine personenbezogenen Daten von Personen unter 18 Jahren. Wenn Sie ein Elternteil oder Vormund sind und wissen, dass Ihr Kind uns personenbezogene Daten zur Verfügung gestellt hat, kontaktieren Sie uns bitte. Wenn wir feststellen, dass wir personenbezogene Daten von Kindern ohne Nachweis der elterlichen Zustimmung erhoben haben, unternehmen wir Schritte, um diese Daten von unseren Servern zu entfernen.

Änderungen dieser Datenschutzerklärung

Wir können unsere Datenschutzerklärung von Zeit zu Zeit aktualisieren. Daher ist es empfehlenswert, diese Seite regelmäßig auf Änderungen zu überprüfen. Wir werden Sie über alle Änderungen informieren, indem wir die neue Datenschutzerklärung auf dieser Seite veröffentlichen. Die Änderungen werden sofort nach ihrer Veröffentlichung auf dieser Seite wirksam.

Kontaktieren Sie uns

Wenn Sie Fragen zu dieser Datenschutzerklärung haben, kontaktieren Sie uns bitte:

- Per E-Mail: datenschutz@simba-dickie.com
- Durch den Besuch dieser Seite auf unserer Website: www.simba-dickie-group.de
- Per Telefon: +49 911 9765 0
- Per Post: Simba Dickie Group GmbH, Werkstr. 1, 90765 Fürth

Zuletzt aktualisiert: 6. Dezember 2018

Anhang

Der Unternehmensverbund der Simba Dickie Group umfasst die folgenden Unternehmen:

- Simba Dickie Group GmbH
- Simba Toys GmbH & Co. KG
- Dickie Spielzeug GmbH & Co. KG
- Tamiya Carson Modellbau GmbH & Co. KG
- Simba Dickie Vertriebs GmbH
- BIG Spielwarenfabrik GmbH & Co. KG
- Noris Spiele Georg Reulein GmbH & Co. KG
- Heros GmbH & Co. KG

Werkstrasse 1, 90765 Fürth, Telefon: +49 911-9765-0 Fax: +49 911-9765-120

Simba Toys Espana S.L.
Edificio America II C/Procion N7, Portal 2, Planta 2a Oficina E
28023 Madrid, Spanien

Simba Toys CFR spol s.r.o.
Lidicka 481
27351 Unhost, Tschechische Republik

Eichhorn Produktions spol s.r.o.
Krátká ul.
257 44 Netvořice, Tschechische Republik

Simba Toys Polska Sp.zo.o.
Ul. Flisa 2
02-247 Warschau, Polen

Simba Toys Bulgarien EOOD
Ul. Rozova Gradina 17.
1588 Krivina (obst. Sofia)

Simba Toys Handels-GmbH & Co. KG
Jochen-Rindt-Str. 25
1230 Wien, Österreich

Simba Toys Romania S.R.L.
Sos. Bucuresti-Ploiesti 19-21
013694 - Bucuresti, Rumänien

Simba Toys Hungaria Kft
Vendel Park, Budai u. 4.

2051 Biatorbagy, Ungarn

N.V. Simba Toys Benelux S.A.
Moeskroensesteenweg 383C
8511 Aalbeke, Belgien

Zimpli Kids Ltd.
Unit 1 , Palatine Business Park,
Meadow Street, Great Harwood, BB6 7EJ, England

Simba Dickie Finland Oy
Sinikalliontie 3B
02630 ESPOO, Finland

Smoby Spielzeug SAS
Le Bourg Dessus
39170 Lavans-les-Saint-Claude, Frankreich

Simba Toys Italia S.p.A.
Strada Statale 32, Km. 23, 860
28050 Pombia, Italien

Juguetes Pico, S.L.
Pinosen, 18 - Pol. Ind. L'Alfac
ES-03440 Ibi, Alicante, Spanien

Simba Smoby Toys UK Ltd.
Bolling Road
Bradford BD4 7BG, England

Animaccord
82 Grivas Digenis Street, office 202,
Limassol, Zypern, 3101

Kid E Media Sweden AB
Magasinet/Tullkammaregatan 12
791 31 Falun, Schweden

Corolle SAS
ZI Sud, 1 rue Lavoisier
37130 Langeais, Frankreich

Simba Toys Nordic AS, Niederlassung Schweden
Verkstadsväg 1b
SE-436 34 Askim, Schweden